

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Ֆ. Գ. Հառայրյուճյան. $L_1[0,1]$ -ին իզոմորֆ մաս պարունակող Բանախի տարածություններին բազիսների մասին	229
Ա. Դ. Ասլանյան, Վ. Բ. Լիդսկի. Պտտման թաղանթի սեփական հաճախականությունների բաշխման ֆունկցիայի ասիմպտոտիկան	236
Վ. Գ. Բոլտյանսկի. Ուռուցիկ կոնների սիստեմի բաժանելիության հատկությունը	250
Լ. Մ. Զորբաշյան. Դիրիխլեի տիպի շարքերի հսկումը և միակությունը իրական առանցքի վրա	253
Ն. Բ. Ինգիբաշյան. Սիմետրիկ ինտեգրալ օպերատորների մի դասի մասին	275
Ի. Լ. Շաբրազյան. Կոշու խնդիրը հիպերբոլական պսևդոդիֆերենցիալ հավասարումների համար	287
Ա. Ա. Մելիքյան. Ինֆորմացիայի խափանումներով դիֆերենցիալ խաղերի մասին	300

С О Д Е Р Ж А Н И Е

Փ. Գ. Арутюнян. О базисах банаховых пространств, содержащих изоморфное $L_1[0, 1]$ подпространство	229
А. Գ. Асланян, В. Б. Лидский. Асимптотика функции распределения собственных частот оболочки вращения	236
В. Գ. Болтянский. Свойство отделимости системы выпуклых конусов	250
М. М. Джрбашян. Примыкание и единственность рядов типа Дирихле на вещественной оси	258
Н. Б. Енибарян. Об одном классе симметрических интегральных операторов	275
Р. Л. Шахбагян. Задача Коши для гиперболических псевдодифференциальных уравнений	287
А. А. Меликян. О дифференциальных играх с нарушениями информации	300

C O N T E N T S

F. G. Arutunian. On the basis in Banach spaces containing a subspace isomorphic to $L_1[0, 1]$	229
A. G. Aslanian, V. B. Lidskii. The asymptotic formula for the eigenvalue distribution function	236
V. G. Boltjanskii. The separation property of a system of convex cones	250
M. M. Džrbaštan. Adherence and uniqueness of Dirichlet tupe series on the real axis	258
N. B. Engtbarian. On a class of symmetric integral operators	275
R. L. Shahbagtan. The Cauchy problem for hyperbolic pseudodifferential equations	287
A. A. Melikian. On differential games with information gaps	300